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Protokół Nr XLVIII/2021 

z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie 

w dniu 30 grudnia  2021 r. w godz. 12:00 - 18:00, tryb hybrydowy  

- w Ratusz Miejski, Pl. M. J. Piłsudskiego 1  w Kętrzynie 
 
  

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi zał. 

nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Skarbnik Miasta –Kamila Wybraniec 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć 

• Naczelnik Zarzadząnia Majątkiem Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

• Kierownik MOPS – Marzenna Utko 

• Prezes MWiK Sp z o.o. – Robert Popławski 

• Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

• Kierownicy Jednostek Organizacyjnych  

 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek otworzył obrady XLVIII sesji Rady 

Miejskiej w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Poformował,  

że obsługę prawną zapewnia Mecenas Agnieszka Jakubowska, a protokolantem jest Irena 

Małachowska. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek zadał pytane czy radni mają wnioski  

o zmianę porządku obrad.  

Radny Rafał Rypina zwrócił się z zapytaniem: Dlaczego w porządku obrad brakuje uchwały 

w sprawie powołania komisji rewizyjnej i czy w związku z tym rada nie naraża się na zarzut 

bezczynności? Przewodniczący poinformował radnego, że odpowiedź zostanie udzielona  

w informacjach.  

Innych zmian nie zgłoszono. 

Wobec tego Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji poniższego porządku obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków z zmiana porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn 

na lata 2022-2033. 

3.1. odczytanie projektu chwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

3.2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały. 

3.3. odczytanie stanowisk klubów radnych. 

3.4. odczytanie opinii Komisji Rady Miejskiej. 
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3.5. odczytanie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii Komisji Rady. 

3.6. dyskusja. 

3.7. głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

3.7.1 głosowanie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

3.7.2 głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033 wraz z autopoprawką 

       4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2022.  

4.1. odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem. 

4.2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu. 

4.3. odczytanie stanowisk klubów radnych. 

4.4. odczytanie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej. 

4.5. odczytanie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów Rady Miejskiej. 

4.6. dyskusja. 

4.7. głosowanie projektu uchwały budżetowej. 

4.7.1 głosowanie autopoprawki do projektu uchwały budżetowej. 

4.7.2 głosowanie projektu uchwały budżetowej wraz z autopoprawką.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Kętrzyn na rok 2022, 

5.2. zmieniająca Uchwałę NR XLV/325/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  25 listopada 2021 r. w 

sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego  lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania. 

5.3. ustalenia  lokalizacji  inwestycji  mieszkaniowej  na  działkach  nr  61/62 i  61/65  obr.8  przy  ulicy  

Jagiełły  w  Kętrzynie. 

5.4. regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

5.5. ustanowienia  roku 2022 w Kętrzynie  – Rokiem Kętrzyńskiego Klubu Sportowego „Granica” 

Kętrzyn. 

5.6. ustalenia wykazu wydatków budżetowych Gminy Miejskiej w Kętrzynie, niewygasających  

z   upływem roku budżetowego 2021. 

5.7. zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

5.8. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021.  

5.9.odwołania  radnego Romana Chodary ze składu Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w 

Kętrzynie. 

5.10 .wyboru  członka  Komisji skarg, wniosków i petycji Rady  Miejskiej  w Kętrzynie. 

5.11. zmiany uchwały nr IV/35/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 20 grudnia 2018 r. 

 w sprawie powołania Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej  w Kętrzynie. 

5.12. zmiany uchwały nr II/14/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  3 grudnia 2018 r.  

w sprawie powołania  Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej  

w Kętrzynie. 

5.13. uchwalenia Ramowego Planu Działania Rady Miejskiej w Kętrzynie na  2022 rok. 

5.13.1 głosowanie poprawki do uchwały w sprawie uchwalenia Ramowego Planu Działania Rady 

Miejskiej w Kętrzynie na  2022 rok. 

5.13.2 głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia Ramowego Planu Działania Rady Miejskiej w 

Kętrzynie na  2022 rok wraz z autopoprawką 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie  

oraz prac między sesjami. 

7. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

8. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź. 

11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

12. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej z dnia 25 listopada 2021 r. 

13. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej z dnia 3 grudnia 2021 r. 
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14. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej z dnia 10 grudnia 2021 r. 

15. Zamknięcie XLVIII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

 

 

Ad. pkt 3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

3.1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek odczytał projekt uchwały w sprawie  

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033.  

3.2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o projekcie uchwały ( zał. nr 2 do protokołu). 

3.3. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Aktywny Samorząd” Zofia Waszkiewicz stwierdziła,  

że klub opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały i będzie głosował za jej podjęciem. 

Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości Rafał Rypina poinformował,  

że członkowie klubu wyrażą swoje stanowisko w głosowaniu i wezmą udział w dyskusji. 

Przewodniczący Klubu Radnych  „Kętrzyńska Wspólnota Samorządowa” Edward Mitros 

poinformował, że członkowie klubu wyrażą swoje stanowisko w głosowaniu. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Kętrzyn 2000” Dariusz Duczek poinformował,  

że członkowie klubu  wyrażą swoje stanowisko w głosowaniu. 

3.4. 

Przewodniczący rady Dariusz Duczek odczytał opinie komisji stałych do projektu uchwały:  

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia RM - wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM - wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM - nie wyraziła opinii o projekcie uchwały, 

gdyż głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 

3.5. 

Burmistrz Miasta Kętrzyn Ryszard Niedziółka stwierdził, że zapoznał się z opiniami komisji, 

przyjmuje te opinie, jednocześnie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033 opiniuje pozytywnie   

(zał. nr 3 do protokołu). 

3.6. Dyskusja  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek rozpoczął dyskusję w sprawie 

przedmiotowej uchwały. 

Radny Marian Toruński poinformował, że nie zgłoszono wniosków i poprawek do WPF,  

2 głosy w komisji były za, 2 przeciw, dlatego głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 

3.7. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek odczytał autopoprawkę 

Burmistrza Miasta  i przystąpił do głosowania  autopoprawki z dnia 27 grudnia 2021r. 

Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie.  
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Autopoprawka została przyjęta: 11 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 9 głosów 

„wstrzymujących się”. Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania  nad uchwałą  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 

2022-2033 wraz z autopoprawką.  

Zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi. Uwag nie wniesiono. Poprosił  

o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Kętrzyn na lata 2022-2033. wraz z autopoprawką została podjęta: 12 głosów ”za”,5 

głosów „przeciw”,  3 głosy wstrzymujące się. 

Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 5  

do protokołu. 

 

Ad. pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2022. 

4.1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta na rok 2022. Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka przedstawił 

prezentację dotyczącą budżetu na 2022 rok. Podsumowując prezentację stwierdził, że rok 

2022 będzie rokiem wyzwań, zmagania się z rosnącymi kosztami i inflacją. 

4.2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o projekcie budżetu na 2022 rok. ( zał. nr 6 do protokołu) 

4.3. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Aktywny Samorząd” Zofia Waszkiewicz poinformowała, 

że członkowie klubu po przeanalizowaniu projektu budżetu na 2022 rok opiniują projekt 

uchwały pozytywnie i swoje stanowisko wyrażą w głosowaniu. 

Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości Rafał Rypina poinformował,  

że członkowie klubu wyrażą swoją opinię w dyskusji i głosowaniu.  

Przewodniczący Klubu Radnych „Kętrzyńska Wspólnota Samorządowa” Edward Mitros 

odczytał opinię klubu (zał. nr 7 do protokołu). 

Przewodniczący Klubu Radnych „Kętrzyn 2000” Dariusz Duczek poinformował, że radni 

wyrażą swoje stanowisko w głosowaniu. 

4.4. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej  Marian 

Toruński odczytał opinię komisji w sprawie projektu budżetu na 2022r., zgodnie z którą 

komisja nie wyraziła opinii, gdyż głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. (zał. nr 8 do 

protokołu) 

4.5. 

Burmistrz Miasta odczytał swoje stanowisko dotyczące opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej do projektu uchwały budżetowej (zał. 9 do 

protokołu) 
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4.6. Dyskusja 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek rozpoczął dyskusję w sprawie  

przedmiotowej uchwały. 

Radna Wioletta Czech powiedziała….odkąd zarządza Niedziółka słowa klucz to oświata, 

poprzednik, kredyty, nie stać nas na nic - ale stać na utratę 14 mln dofinansowania,  

na wyjazdy do Szczawnicy…etaty w urzędzie miasta, 45 tyś na zabawę…ogród zapachów  

i inne przedsięwzięcia… podwyżka podatku od nieruchomości – nie prosiłam jej i nie poprę, 

co z dotacją 4 mln z polskiego ładu – chciałabym wiedzieć, 2,5 mln na instytucję KCK,  

to gruba przesada, moim zdaniem to rozrywka nie kultura, zaplanowana była dokumentacja 

na ul. Sobieskiego, kiedy zostanie opracowana dokumentacja…złożyłam wnioski do budżetu 

na budowę sięgacza i przebudowę ul. Dolnej, to się nie zdarzy, aby te wnioski wpisano  

do budżetu…nie poprę, zagłosuję przeciw.  

Radny Zbigniew Nowak powiedział…jest to budżet konsumpcyjny, świadczą o tym wydatki 

na instytucje kultury KCK, nigdy KCK nie miało 2,5 mln zł, na dzisiejsze czasy zbyt wysoka 

dotacja, zbędne wyjazdy na konferencje - Szczawnica, Mikołajki, administracja zbyt 

rozbudowana, to jest budżet przetrwania, konsumpcyjny, nie prorozwojowy…ja go poprę 

jako samorządowiec, nie chcę aby RIO narzuciło nam budżet…oczekiwałbym, że to będzie 

budżet wielkiej dyscypliny. Następnie zgłosił wniosek do budżetu (zał. nr 10 do protokołu).   

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział, że nie może przyjąć wniosku ze względu 

na uchwalony już WPF. Chcielibyśmy zrobić więcej inwestycji dla Kętrzyna ale nie mamy 

zdolności kredytowej.  Podchodzimy bardzo oszczędnie do wydatków majątkowych. Budżet 

nie jest konsumpcyjny, aby rozmawiać, czy administracja jest przerośnięta, należy się 

porównać i innymi samorządami. W porównaniu z innymi ten wskaźnik jest  dobry. 

Radna Helena Szymkiewicz powiedziała…czy to jest dobry budżet – dla Burmistrza tak, 

przetrwa kolejny rok, dla mieszkańców nie, dobrze, że w 2022 roku jest budżet 

obywatelski…mieszkańcy dostaną podwyżki podatków w skali nigdy nie występującej  

w budżecie miasta Kętrzyn…był wielki plan oddłużania, czy ktoś go widział…Kętrzyn  

to titanik, a góra lodowa to zarządzający i pójdzie na dno…zmniejszono wydatki na 

inwestycje, budowa Ogrodowej miała być dawno gotowa, nie ma ogrodu przy szpitalu, 

inwestycje totalnie na minusie. 

Radny Rafał Rypina powiedział byłem przeciwko podwyżce podatków od nieruchomości, 

dlatego zagłosuję przeciw…nie ma w budżecie wniosków zgłoszonych przez PiS, nie będą 

realizowane…podejście do konsultacji budżetu z mieszkańcami …w mojej opinii nie 

zrealizował Pan zapisów uchwały nr XLIV/403/2014 Rady Miejskiej w Kętrzynie  z dnia  

29 kwietnia w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych na terenie 

miasta Kętrzyna…budżet kiepski, nie proinwestycyjny, można załamywać tylko ręce, będąc 

trzecią kadencję w radzie miejskiej tak słabego budżetu jeszcze   nie widziałem, dlatego tego 

budżetu nie poprę. 

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel powiedział, jak rozmawiam z mieszkańcami to też są 

przeciwni podwyżkom gazu o 54% i cen energii o 30% i galopującej inflacji, nie mają na to 

wpływu, niestety muszą zapłacić więcej. Więc gdy mieszkaniec zapłaci więcej rocznie  10 zł 

tytułem wzrostu tego podatku od nieruchomości, a nie zapłaci 70 czy 100 zł miesięcznie za 

zajęcia w KCK, na pewno odczuje to mniej. Jeżeli chodzi o ul. Ogrodową ….przypomnę…że 

z 7 mln Rada Miejska zrezygnowała na sesji budżetowej, zrezygnowaliśmy z budowy  
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ul. Górnej, a pozostałe 7 mln zmieniło się w 10,5 mln, gdzie wkład własny to jest niecałe pół 

mln zł, wiec nawet jeżeli był jakiś błąd o którym mówiliśmy i do którego się przyznaliśmy,  

to nie ma tego złego, co by na dobre nie wyszło, bo dofinansowanie de facto jest wyższe…  

przetarg został ogłoszony, inwestycja ma zakończyć się w ciągu 14 m-cy od dnia podpisania 

umowy z wykonawcą….jeżeli chodzi o ogród ekologiczny przy Szpitalu komisja europejska 

wczoraj wyraziła zgodę na przesuniecie środków przez Marszałka Województwa w ramach 

oszczędności, czyli jeżeli w styczniu dostaniemy dofinasowanie to do końca marca ogłosimy 

przetarg na jego budowę… środki z RPO - pierwsze nabory są za 2 lata…będą oszczędności 

ze starego RPO i będziemy czynili starania aby uzyskać te środki…ten budżet jest bardzo 

roztropny w kontekście tego co nas czeka, oczywiście chciałoby się w budżecie mieć 

inwestycje na poziomie 40 mln czy 50 ale mierzmy siły na zamiary, miejmy świadomość, że 

kolejna kadencja samorządu to będzie kadencja kluczowa i żaden odpowiedzialny 

samorządowiec nie postąpiłby w ten sposób. 

Wiceprzewodniczący Marian Toruński odczytał własną opinię do projektu budżetu  

(zał. nr 11 do protokołu) 

Przerwa 15 minut. 

Po przerwie  

Radny Zbigniew Nowak ze względu na uchwaloną już uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033 wycofał swój 

wniosek do budżetu miasta na 2022 rok, zgłosi przedmiotowy wniosek w m-cu styczniu  

i poprosił o potwierdzenie, że w styczniu Burmistrz Miasta podejmie z nim rozmowy  

w sprawie budowy lodowiska, uważa że ważne jest aby tą inwestycję rozpocząć.  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział, że szanuje tą inicjatywę, zrobiono wstępne 

szacunki i projekty, będzie czas na poszukanie programów. 

Całość dyskusji na stronie BIP Urzędu Miasta:  

https://www.youtube.com/watch?v=fTR4tCGmbEg 

 

4.7. Głosowanie  uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek odczytał autopoprawkę Burmistrza Miasta  

z dnia 27 grudnia 2021r. i  przystąpił do jej głosowania.  

Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz  wyczytał radnych imiennie.  

Autopoprawka została przyjęta: 13 głosów ”za”, 8 głosów wstrzymujących się.  

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania  nad uchwałą  

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kętrzyn na 2022r wraz z autopoprawką. 

Zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi.  

Uwag nie wniesiono.  

Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kętrzyn na 2022 rok wraz  

z autopoprawką została podjęta: 13 głosów ”za”, 8 głosów „przeciw”,  0 głosów 

wstrzymujących się. 
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Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka podziękował radnym za przyjęcia WPF i uchwały 

budżetowej na 2022 rok.  

 

Ad. pkt 5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1. 

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek poinformował radnych, że do projektu uchwały 

wpłynęła autopoprawka, którą omówiła Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  

Katarzyna Kopeć. 

Przewodniczący rady odczytał opinie komisji stałych rady do projektu uchwały:  

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia…   -  opiniuje pozytywnie wraz z poprawkami: 

1. Na str. 23 w zdaniu 5 w tabeli w kolumnie  Formy ostatni punkt o treści „wspieranie 

inicjatyw zmierzających do ograniczenia sprzedaży alkoholu w godzinach nocnych” 

otrzymuje brzmienie „utrzymanie ograniczenia sprzedaży alkoholu w godzinach nocnych. 

2. Na str. 3 w części zaczynającej się od „zadania  zadań w zakresie przeciwdziałania 

narkomani wykonywane są przez odpowiednie kształtowanie polityki społecznej, 

gospodarczej, oświatowo-wychowawczej i zdrowotnej, a w szczególności przez: skreśla się 

tiret 4 i 5 czyli dwa ostatnie punkty.   

Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów  - opiniuje pozytywnie 

Komisja Gospodarki Komunalnej       - opiniuje pozytywnie 

Radny Czesław Ćwik zgłosił poprawkę do projektu uchwały o treści:  

Na str. 23 w zadaniu 5. kolumna 3 “formy” dodaje się w wierszu 5. podpunkt 2. o treści 

“zmniejszenie limitu zezwoleń na sprzedaż alkoholu”. 

Następnie Przewodniczący przystąpił do głosowania poprawki o treści:  

Na str. 23 w zdaniu 5 w tabeli w kolumnie  Formy ostatni punkt o treści „wspieranie inicjatyw 

zmierzających do ograniczenia sprzedaży alkoholu w godzinach nocnych” otrzymuje 

brzmienie „utrzymanie ograniczenia sprzedaży alkoholu w godzinach nocnych. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie. 

Poprawka została przyjęta w głosowaniu: 15 głosów „za”. 0 głosów „przeciw”, 6 głosów 

„wstrzymujących się” 

Następnie Przewodniczący przystąpił do głosowania poprawki o treści:   

Na str. 3 w części zaczynającej się od „zadania  zadań w zakresie przeciwdziałania narkomani 

wykonywane są przez odpowiednie kształtowanie polityki społecznej, gospodarczej, 

oświatowo-wychowawczej i zdrowotnej, a w szczególności przez: skreśla się tiret 4 i 5 czyli 

dwa ostatnie punkty . 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie. 

Poprawka została przyjęta w głosowaniu: 15 głosów „za”. 0 głosów „przeciw”, 6 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Następnie Przewodniczący przystąpił do głosowania autopoprawki Burmistrza Miasta z dnia 

30 grudnia 2021r. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie. 

Poprawka została przyjęta w głosowaniu: 14 głosów „za”. 1 głos „przeciw”, 6 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Przerwa 

Po przerwie 

Poddano pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez radnego Czesława Ćwika. 
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Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie. 

Poprawka została przyjęta w głosowaniu: 10 głosów „za”. 9 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się”. 

W dalszej części posiedzenia przystąpiono do głosowania uchwały wraz z poprawkami i 

autopoprawką. 

Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Kętrzyn na 

rok 2022, została podjęta: 13 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  7 głosów wstrzymujących 

się (1 osoba nie brała udziału w głosowaniu). 

Uchwała wraz autopoprawką  i  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 14 

do protokołu. 

5.2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania nad uchwałą  

zmieniającą Uchwałę NR XLV/325/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  25 listopada 

2021 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego  lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania. 

Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe zaopiniowały pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie. 

Uchwała zmieniająca Uchwałę NR XLV/325/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  25 

listopada 2021 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego  lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich 

pobierania  została podjęta jednogłośnie: 21 głosów ”za” 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

5.3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie ustalenia  lokalizacji  inwestycji  mieszkaniowej  na  działkach  nr  61/62 i  61/65  

obr.8  przy  ulicy  Jagiełły  w  Kętrzynie. 

Poinformował, że komisje stałe zaopiniowały pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie ustalenia  lokalizacji  inwestycji  mieszkaniowej  na  działkach  nr  

61/62 i  61/65  obr.8  przy  ulicy  Jagiełły  w  Kętrzynie została podjęta: 14 głosów ”za”, 

2 głosy „przeciw”, 4 głosy wstrzymujące się. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

5.4. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Miejskiej Kętrzyn. 

Poinformował, że komisje stałe zaopiniowały pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Miejskiej Kętrzyn została podjęta jednogłośnie: 21 głosów „za” 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

5.5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie ustanowienia  roku 2022 w Kętrzynie  – Rokiem Kętrzyńskiego Klubu Sportowego 

„Granica” Kętrzyn. 

Przewodniczący odczytał pozytywne opinie komisji stałych rady do projektu uchwały, opinię 

Burmistrza ( zał. nr 17 do protokołu), wiadomość mailową od Zarządu Klubu ( zał. nr 18  

do protokołu). 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz zgłosił wniosek o odesłanie projektu uchwały  

do dalszych prac w komisjach, w celu uzupełnienia wniosku o braki statutowe. 

Radny Rafał Rypina stwierdził, że jest to uchwała intencyjna i w jego ocenie nie posiada 

braków formalnych. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział, że jest za  tym, aby obchodzić uroczyście 

75-lecie klubu Granica, natomiast tego typu uchwała jest uchwałą pustą i niemożliwą  

do wykonania. Inicjatywa jest dobra, jednak trzeba uzupełnić uchwałę. 

Następnie Przewodniczący rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Krystiana 

Abramowicza 

 Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie. 

Wniosek o odesłanie uchwały do dalszych prac w komisjach został przyjęty: 11 głosów 

”za”,8 głosów „przeciw”, 2 głosy wstrzymujące się. 

Uchwała została odesłana do dalszych prac w komisjach. 

Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

5.6. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetowych Gminy Miejskiej w Kętrzynie, 

niewygasających z   upływem roku budżetowego 2021. 

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały i autopoprawki Burmistrza 

Miasta do projektu uchwały. 

Przewodniczący odczytał pozytywne opinie komisji stałych rady do projektu uchwały. 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały wraz z autopoprawką z dnia 27 grudnia 

2021r. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek odczytał autopoprawkę 

Burmistrza Miasta  przystąpił do głosowania  autopoprawki z dnia 27 grudnia 2021r.  

Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie.  

Autopoprawka została przyjęta: 12 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 9 głosów 

„wstrzymujących się”.  
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek odczytał autopoprawkę 

Burmistrza Miasta  przystąpił do głosowania  autopoprawki z dnia 30 grudnia 2021r.  

Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie.  

Autopoprawka została przyjęta: 12 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 9 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania  nad uchwałą  

w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetowych Gminy Miejskiej w Kętrzynie, 

niewygasających z   upływem roku budżetowego 2021. 

Zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi.  

Uwag nie wniesiono.  

Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetowych Gminy Miejskiej  

w Kętrzynie, niewygasających z   upływem roku budżetowego 2021 wraz  

z autopoprawkami została podjęta: 11 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  9 głosów 

wstrzymujących się., ( osoba nie brała udziału w głosowaniu) 

Uchwała wraz z autopoprawkami i  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi  

zał. nr 20 do protokołu. 

5.7. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033  

i autopoprawki. 

Poinformował, że komisje stałe rady zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały wraz  

z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania  autopoprawki 

do uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020 r.  

w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 

2021-2033. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie .  

Autopoprawka została przyjęta : 13 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 8 głos 

„wstrzymujący się”.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania  

powyższej uchwały wraz z autopoprawką. 

Zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi.  

Uwag nie wniesiono.  

Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie .  

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020 r.  

w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn  

na lata 2021-2033.wraz z autopoprawką została podjęta: 13 głosów ”za”,0 głosów 

„przeciw”,  8 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z autopoprawką i raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał.  

nr 21 do protokołu. 

5.8. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2020 i zgłoszonej autopoprawki. 

Poprosił przewodniczących komisji stałych o opinie. 

Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania  autopoprawki  

z dnia 27 grudnia 2021r.. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie.  

Autopoprawka została przyjęta : 13 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 8 głosów 

„wstrzymujący się”  

Następnie Przewodniczący Dariusz Duczek przystąpił do głosowania  powyższej uchwały 

wraz z autopoprawką. 

Zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi. Uwag nie wniesiono. Poprosił  

o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021 została podjęta:  

13 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 8 głosów „wstrzymujących się” 

Uchwała wraz z autopoprawką i raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał.  

nr 22 do protokołu. 

5.9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie odwołania  radnego Romana Chodary ze składu Komisji skarg, wniosków i petycji 

Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Odczytał opinie komisji stałych RM i Burmistrza Miasta do projektu uchwały. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia    - opiniuje pozytywnie 

Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów  - opiniuje pozytywnie 

Komisja Gospodarki Komunalnej       -  opiniuje negatywnie 

Radny Roman Chodara powiedział…złożyłem rezygnację 8 grudnia, podtrzymuję i proszę  

o uszanowanie rezygnacji. 

Radny Zbigniew Nowak stwierdził, że powinna to być uchwała w sprawie przyjęcia 

rezygnacji radnego. 

Przewodniczący rady Dariusz Duczek uznał, że przyjęcie odwołania nie ma skutku prawnego. 

W statucie jest powołanie lub odwołanie. Mecenas Agnieszka Jakubowska potwierdziła,  

że zgodnie z ustawą rada powołuje lub odwołuje. 

Innych uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania  nad uchwałą  

i poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie odwołania  radnego Romana Chodary ze składu Komisji skarg, 

wniosków i petycji Rady Miejskiej w Kętrzynie: została podjęta: 10 głosów ”za”, 2 głosy 

„przeciw”, 8 głosów wstrzymujących się. Radny Roman Chodara nie brał udziału  

w głosowaniu. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 23 do protokołu. 

5.10. 



12 
 

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie wyboru  członka  Komisji skarg, wniosków i petycji Rady  Miejskiej  w Kętrzynie. 

Poinformował, że komisje stałe rady opiniowały pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały. 

Odczytał opinię Burmistrza do projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Kętrzyńska Wspólnota Samorządowa” poinformował,  

że klub rezygnuje ze zgłaszania kandydata do prac w komisji. 

Wiceprzewodniczący Andrzej Niedźwiecki zgłosił kandydaturę radnego Ryszarda 

Szymańskiego. 

Radny Ryszard Szymański wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono.   

Przewodniczący rady zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi. Uwag nie wniesiono. 

W związku z powyższym poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie wyboru  członka  Komisji skarg, wniosków i petycji Rady  Miejskiej  

w Kętrzynie została podjęta: 11 głosów ”za”, 5 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”.  Radny Ryszard Szymański został wybrany  na członka komisji. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 24 do protokołu. 

5.11. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek  przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie zmiany uchwały nr IV/35/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 20 grudnia 

2018 r.w sprawie powołania Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej  w Kętrzynie. 

Przewodniczący odczytał opinię Burmistrza Miasta i komisji stałych rady do projektu 

uchwały. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia    - opiniuje pozytywnie 

Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów  - nie opiniowała, przełożyła opiniowanie na sesję gdy 

będzie wskazana osoba. 

Komisja Gospodarki Komunalnej       - nie opiniowała, przełożyła opiniowanie na sesję gdy 

będzie wskazana osoba. 

Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania  powyższej uchwały. Poprosił  

o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr IV/35/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 

20 grudnia 2018 r.w sprawie powołania Komisji skarg, wniosków i petycji Rady 

Miejskiej  w Kętrzynie została podjęta: 11 głosów ”za”, 8 głosów „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się” Radny Edward Mitros nie brał udziału w głosowaniu. 

Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 25 do protokołu. 

5.12. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek  przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  3 grudnia  

2018 r. w sprawie powołania  Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady 

Miejskiej w Kętrzynie. 

Poinformował, że komisje stałe rady opiniowały pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały. 

Odczytał opinię Burmistrza do projektu uchwały. 
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Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania  powyższej uchwały Poprosił  

o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr IV/35/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 

20 grudnia 2018 r. w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie 

z dnia  3 grudnia 2018 r. w sprawie powołania  Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i 

Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kętrzynie.: 11 głosów ”za”, 7 głosów „przeciw”, 3 

głosy „wstrzymujące się”  
Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 26 do protokołu. 

5.13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie o uchwaleniu Ramowego Planu Działania Rady Miejskiej w Kętrzynie na  2022 

rok i zgłoszonej autopoprawki. 

Przewodniczący odczytał pozytywna opinię Burmistrza Miasta do projektu uchwały. 

Poinformował, że komisje stałe rady opiniują  pozytywnie wraz z autopoprawką  

o przeniesienie z listopada pkt 1. Ustalenie stawek podatków i opłat lokalnych na 2023 rok  

na październik. 

Radni nie zgłosili innych uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania  autopoprawki. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie.  

Poprawka została przyjęta jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przystąpił do głosowania  

powyższej uchwały wraz z autopoprawką. 

Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie o uchwaleniu Ramowego Planu Działania Rady Miejskiej  

w Kętrzynie na  2022 rok wraz z poprawką została podjęta jednogłośnie, 

Uchwała wraz z poprawką i raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 27  

do protokołu. 

 

Ad. pkt 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej w Kętrzynie oraz prac między sesjami. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta stanowi zał. nr 28 do protokołu. 

Ad. pkt 7. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

Radny Tomasz Komorowski poprosił o przedstawienie sprawozdania  ze spotkania , które 

odbyło się 9 grudnia w Ratuszu,  podsumowującego przebieg kampanii „Biała Wstążka”. 

Zwrócił się również z zapytaniem: Czym się wyróżniło miasto Kętrzyn, że otrzymało  

od Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego Laur „Godni Naśladowania”. 

Radny Zbigniew Nowak zwrócił się z zapytaniem czy Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel brał 

udział w Kongresie w Mikołajkach, bo nie ma tego ujętego w sprawozdaniu i jakie były 

koszty tego wyjazdu. 

Radny Rafał Rypina zapytał, czy Burmistrz Miasta wydał zarządzenie w sprawie konsultacji  

z mieszkańcami w sprawie budżetu miasta na rok 2022, bo nie ma takiego zarządzenia na BIP, 

prosi o podanie daty i numeru tego zarządzenia. 

Stwierdził, że brakuje informacji na temat Młodzieżowej Rady. Odnosi wrażenie, że rada 

została powołana i nic się z nią nie dzieje.  

Zwrócił się również z zapytaniem czy Burmistrz zamierza przedstawić Radzie projekt 

uchwały w sprawie inicjatywy uchwałodawczej Rady Młodzieży. Na chwilę obecną rada nie 

może zgłosić uchwały, bo brak ustalonego trybu. 
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Ad pkt 8. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

Na pytanie w sprawie kampanii dotyczące Białej Wstążki poprosił o przestawienie zapytania 

na piśmie. Nie wie czy musi robić sprawozdanie z takich spotkań, była taka kampania  

i odbyło się spotkanie podsumowujące. 

Na pytanie w sprawie kongresu w Mikołajka Burmistrz Ryszard Niedziółka 

powiedział…mieliśmy być we dwóch, był Zastępca, kosztował nas tylko dojazd, w ofercie 

był również nocleg ale nie skorzystaliśmy z takiej możliwości. Był to kongres organizowany 

przez Marszałka. 

Jeżeli chodzi o Laur „Godni Naśladowania”, to proszę zapytać tych, którzy nam ten laur 

przyznali. 

Odnośnie  konsultacji z mieszkańcami i Młodzieżowej Rady prosi o przekazanie zapytania  

na piśmie. 

Całość dyskusji na stronie BIP Urzędu Miasta:  

https://www.youtube.com/watch?v=fTR4tCGmbEg 

 

Ad. pkt 9.Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Tomasz Komorowski złożył interpelację w sprawie kosztów i zasad rozmieszczania 

nowych koszy na śmieci w mieście Kętrzyn (zał. nr 29 do protokołu) 

Radny Rafał Rypina zgłosił zapytania (zał. nr 30 do protokołu): 

 Dlaczego Zarządzenie nr 220/2020 podpisane w dniu 22 lipca 2020r. zostało 

opublikowane w BIP z tak wielkim opóźnieniem tj. 15 grudnia 2021r. 

 Co było przyczyną wydłużenia kadencji Rady Biznesu? 

 Czy Burmistrz wydał zarządzenie w sprawie przeprowadzenia konsultacji  

z mieszkańcami w sprawie Budżetu Miasta na 2022 rok.   

 Co jest przyczyną braku udzielenia odpowiedzi na wniosek – przesłanie skanów 

protokołów Rady Biznesu? 

 Dlaczego nie są publikowane na stronie internetowej miasta  na bieżąco interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Ad. pkt 10. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została 

udzielona odpowiedź. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przeszedł do kolejnego punktu obrad - 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszone na poprzednie  Sesji RM.  

Odczytał odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych: Rafała Rypiny, Wioletty Czech  

i Tomasza Komorowskiego. 

  

Ad. pkt 11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Radna Wioletta Czech złożyła oświadczenie, że nazywa się Wioletta Czech i prosi  

o poprawne wyczytywanie jej imienia. 

Radny Zbigniew Nowak złożył wniosek o wybudowanie lodowiska przy ul. Szpitalnej  oraz 

poprosił o podjęcie decyzji w sprawie odbioru odpadów komunalnych od garażowiczów   

i podanie jej do publicznej wiadomości. 

Radny Rafał Rypina zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad najbliższej sesji 

projektu uchwały w sprawie inicjatywy uchwałodawczej Rady Młodzieży. 
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Radny  Rafał Rypina złożył oświadczenie Klubu PiS w sprawie komisji rewizyjnej. Wnosi  

o przygotowanie uchwały na przyszłą sesję, Klub PiS wyraża chęć wskazania swojego 

kandydata. 

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek poinformował, że  poprosił szefów klubów radnych 

przed posiedzeniem komisji o zgłoszenie kandydatów do komisji rewizyjnej, przed sesją nikt 

nie zgłosił kandydata. Poinformował radnych, że jeżeli utrzyma się sytuacja epidemiologiczna 

planuje kolejne sesje prowadzić w trybie zdalnym, wszyscy którzy nie korzystali z takiej 

formy mogą zwrócić się do Sekretarza w tej sprawie, szczegóły będą przekazane w mailach. 

Przewodniczący odczytał następujące informacje: 

- rezygnację radnego Rafała Rypiny z prac w Barcji, 

- Zarządzenie BM z dnia 21 grudnia 2021r. w sprawie wyboru długości okresu wyliczenia 

relacji określonych a art. 243 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. 

- Rozstrzygniecie Nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 6 grudnia 2021r. 

 

Pełny przebieg dyskusji został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie 

BIP Urzędu Miasta Kętrzyn.   

Ad. pkt 12. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Dariusz Duczek przeszedł do przyjęcia protokołu  

z XLV sesji Rady Miejskiej z dnia 25 listopada 2021 r., poinformował, że do protokołu nie 

wniesiono poprawek i przystąpił do jego przyjęcia. Poprosił o przeprowadzenie głosowania 

imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie.  

Protokół z XLV sesji Rady Miejskiej z dnia 25 listopada 2021 r., został przyjęty 

jednogłośnie. Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 30 do protokołu.  

Ad. pkt 13. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przeszedł do przyjęcia protokołu z XLVI 

sesji Rady Miejskiej z dnia 3 grudnia 2021  r., poinformował, że do protokołu nie wniesiono 

poprawek i przystąpił do jego przyjęcia. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie.  

Protokół z XLVI sesji Rady Miejskiej z dnia 3 grudnia  2021 r., został przyjęty 

jednogłośnie. Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 31 do protokołu.  

Ad. pkt 14. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek przeszedł do przyjęcia protokołu z XLVII 

sesji Rady Miejskiej z dnia 10 grudnia 2021  r., poinformował, że do protokołu nie wniesiono 

poprawek i przystąpił do jego przyjęcia. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz wyczytał radnych imiennie.  

Protokół z XLVII sesji Rady Miejskiej z dnia 10 grudnia  2021 r., został przyjęty 

jednogłośnie. Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 32 do protokołu.  

Ad. pkt 15. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Dariusz Duczek 

zamknął XLVIII sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 
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Pełny przebieg obrad XLVIII Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP 

Urzędu Miasta Kętrzyn  https://www.youtube.com/watch?v=fTR4tCGmbEg 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 

                                                                      

     Przewodniczący  
          Rady Miejskiej w Kętrzynie 

        (-) Dariusz Marek Duczek 


